



## 中心特別服務安排

因應近日新冠肺炎疫情發展反覆，為減低疫症於社區擴散的風險，及配合社會福利署指引，

(<https://www.info.gov.hk/gia/general/202201/24/P2022012400494.htm?fontSize=1>)

本中心的偶到服務、圖書館、自修室及大型活動均停止服務至另行通知為止。而恆常班及活動將會延期直至疫情穩定下來，再作決定及另行通知。

至於小組及活動，如果未能以網上或其他形式舉行，將會取消。中心將在準備妥當後，通知退款安排。

進入中心人士如收到衛生署或衛生防護中心通知須接受強制檢測，在進入中心前必須顯示第一次檢測結果為“陰性”。

因應社區人士的緊急需要，由即日開始，中心一至日的開放時間依舊，但只維持有限度服務，包括：回應電話查詢，處理預約及緊急求助個案等。所有進入中心人士，必須跟從防疫指引，提高戒備，包括量度體溫、用消毒酒精搓手液、佩戴口罩並填寫健康申報表。

不便之處，敬請原諒！

有關上述安排的查詢，歡迎致電 28434652。

2022年1月25日



## Caritas Community Centre - Caine Road

### Special Service Arrangements

In response to the current outbreak of novel coronavirus, to reduce the spread of virus within the community and to be in accord with the guidelines of the Social Welfare Department,  
<https://www.info.gov.hk/gia/general/202201/24/P2022012400501.htm?fontSize=1>

our Centre's drop-in, library, study room services and mass programs have been suspended till further notice. Regular classes and programs will resume only after the pandemic have subsided. We will notify enrolled participants once the dates of resumption have been confirmed.

Regarding programs and group activities, unless those that can be continued via online platforms, will be cancelled. We will notify members regarding refund procedures after settling the fees.

Those who are subject to compulsory testing as informed by the Department of Health or Centre for Health Protection must at least have the first testing result showing "negative" before entering the Centre.

Starting today, services on a limited scale including enquiry services will be provided during office hours. Service users are advised to contact us by telephone in advance, should emergency supporting services be required. All service users will be required to follow strict precautionary measures before entering the Community Centre, including measuring body temperature, using hand sanitizers, wearing face masks and filling out health declaration forms.

We sincerely apologize for any inconvenience caused.

Should you have any enquiries concerning the above arrangements, please feel free to contact us by 28434652.

25 January 2022